
 
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

 

VII скликання 

 

ПРОТОКОЛ  

 

17.04.2018                                             м. Черкаси                                       № 7 

   

засідання постійної комісії обласної ради  

з питань охорони здоров’я  

 

Всього членів комісій   - 11 

На засіданні присутні   - 6 

 

ПРИСУТНІ: 

голова комісії – Парамонов В.В. 

секретар комісії – Сілко Л.А. 

 

Члени комісії: Павленко І.Ф., Судакевич В.Г., Уманець В.П., Федорук О.Л. 
 

ВІДСУТНІ члени комісії: Бачинська І.І., Баштан О.В., Бурсак О.В., 

Мельник І.М., Похольчук Р.В. 

 

На засідання комісії запрошені:  

 

Бесун 

Валерій Васильович 

- заступник Мокрокалигірського сільського голови 

Катеринопільського району 

Гавриленко Ірина - мама дитини, яка перебуває на лікуванні в 

обласному онкологічному диспансері 

Клімов 

Микола Євтійович 

- головний лікар комунального закладу «Черкаська 

обласна станція переливання крові Черкаської 

обласної ради» 

Кравченко 

Наталія Миколаївна  

- директор Департаменту фінансів 

облдержадміністрації 

Лобас 

Михайло Віталійович 

- начальник управління охорони здоров’я 

облдержадміністрації 

Несват 

Наталія Андріївна 

- голова правління благодійної організації «Від 

Серця до Серця» 

Покатілова 

Оксана Іванівна 

- начальник служби у справах дітей 

облдержадміністрації 

Плотнікова  

Оксана Миколаївна 

- заступник генерального директора ТОВ 

«Біофарма» 



Тірон 

Володимир Іванович 

- Кам’янський міський голова 

Трофименко 

Наталія Володимирівна 

- директор Сумського обласного Центру Служби 

Крові 

У роботі комісії взяв участь перший заступник голови обласної ради 

Тарасенко Валентин Петрович. 
 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

1. Про надання дозволу комунальному закладу «Черкаська обласна 

станція переливання крові Черкаської обласної ради» на передачу в оренду 

майна 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 
 

2. Про   хід   виконання   рішення   обласної   ради   від 16.12.2016 

№ 10-1/VIІ «Про обласну цільову програму «Екстрена медична допомога 

Черкащини на 2017-2020 роки»  

Лобас 

Михайло Віталійович 

- начальник управління охорони здоров’я 

облдержадміністрації 
 

3. Про  внесення  змін  до  рішення  обласної ради  від  16.12.2016 

№ 10-1/VIІ «Про обласну цільову програму «Екстрена медична допомога 

Черкащини на 2017-2020 роки» 

Лобас 

Михайло Віталійович 

- начальник управління охорони здоров’я 

облдержадміністрації 
 

4. Про звіт про виконання обласного бюджету за 2017 рік 

Кравченко 

Наталія Миколаївна 

- директор Департаменту фінансів 

облдержадміністрації 
 

5. Про  внесення  змін  до  рішення  обласної  ради  від 22.12.2017 

№ 19-22/VII «Про обласний бюджет на 2018 рік»  

Кравченко 

Наталія Миколаївна 

- директор Департаменту фінансів 

облдержадміністрації 
 

6. Про виконання рішення обласної ради № 11-2/VI від 28.12.2011 «Про 

обласну цільову соціальну програму реформування системи закладів для дітей-

сиріт та дітей, позбавлених батьківського піклування, на 2012-2017 роки» . 

Покатілова 

Оксана Іванівна 

- начальник служби у справах дітей 

облдержадміністрації 
 

7. Про хід виконання рішення обласної ради № 42-4/VI від 28.08.2015 

«Про обласну цільову соціальну програму протидії ВІЛ-інфекції/СНІДу на 2015-

2018 роки»  

7.1. Інформація управління охорони здоров’я облдержадміністрації. 

Лобас 

Михайло Віталійович 

- начальник управління охорони здоров’я 

облдержадміністрації 

 



7.2. Про звернення Благодійної організації ЛЖВ «Від серця до серця». 

Несват 

Наталія Андріївна 

- голова правління благодійної організації   

«Від Серця до Серця» 
 

8. Про хід виконання рішення обласної ради № 34-5/VI від 19.09.2014 

«Про обласну програму «Надання медичної допомоги хворим нефрологічного 

профілю» на 2014-2017 роки»  

Лобас 

Михайло Віталійович 

- начальник управління охорони здоров’я 

облдержадміністрації 
 

9. Про хід виконання рішення обласної ради № 43-19/VI від 16.10.2015 

«Про регіональну Програму інформатизації сфери охорони здоров'я Черкаської 

області на 2015-2020 роки». 

Лобас 

Михайло Віталійович 

- начальник управління охорони здоров’я 

облдержадміністрації 
 

10. Різне 

10.1. Про забезпечення надання медичної допомоги населенню 

Кам’янського, Катеринопільського та Уманського районів в умовах 

децентралізації влади 

 

 

1. СЛУХАЛИ:  

Петрова В.О., який повідомив членам комісії, що проектом рішення «Про 

надання дозволу комунальному закладу «Черкаська обласна станція переливання 

крові Черкаської обласної ради» на передачу в оренду майна» передбачається 

надання дозволу на передачу в оренду частини нежитлового приміщення 

головного корпусу закладу, загальною площею 1800 кв.м. 

Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається до протоколу 

(додаток 1). 

 

ВИСТУПИЛИ:  

Парамонов В.В., який повідомив, що для об’єктивного розгляду 

порушеного питання на засідання комісії запрошені представники потенційного 

орендаря приміщення, керівник Сумського обласного Центру Служби Крові, 

керівник Черкаської обласної станції переливання крові, представники 

громадських організацій, мами гематологічно хворих дітей. 

Клімов М.Є., який зазначив, що показники діяльності Черкаської обласної 

станції переливання крові у 2017 році є кращими за останні 10 років. Він 

висловив побоювання колективу працівників закладу щодо подальшого його 

функціонування у разі передачі його майна в оренду.  

Судакевич В.Г., який поцікавився механізмом доставки крові та її 

компонентів до лікувальних закладів області. 

Клімов М.Є. наголосив, що пацієнти отримують компоненти крові 

безкоштовно.  

Гавриленко І. повідомила про постійну оплату за отримані компоненти 

крові, сума якої коливається від 200 до 900 грн. Крім того, пошук донорів 



повністю лягає на родичів пацієнтів. Якщо донорів надає станція переливання 

крові – це потребує додаткових коштів.  

Парамонов В.В. висловив думку, що станція переливання крові потребує 

докорінної зміни системи управління, включаючи роботу із залучення донорів. 

Заступник генерального директора ТОВ «Біофарма» розповіла про 

бажання підприємства «Біофарма» створити сучасний центр переливання крові в 

Черкаській області. Цим проектом не передбачається ліквідація комунального 

закладу. Обласна станція переливання крові зможе отримувати кошти від здачі 

майна в оренду, а також виступати посередником між Центром крові та 

лікувальними закладами області у процесі доставки компонентів крові, адже 

прямі договори на поставку між лікувальними закладами та Центром крові не 

укладатимуться. Представник ТОВ «Біофарма» розповіла про особливості забору 

крові, отримання її компонентів, про створення бази кадрових донорів, програму 

залучення населення до донорства.  

Трофименко Н.В. поінформувала про організацію роботи Сумського 

обласного Центру Служби Крові, оплату праці персоналу, а також донорів 

плазми та еритроцитів. 

Парамонов В.В., який запропонував членам комісії визначитися шляхом 

голосування щодо підтримки проекту рішення «Про надання дозволу 

комунальному закладу «Черкаська обласна станція переливання крові Черкаської 

обласної ради» на передачу в оренду майна». 

 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 1,   „Не голосувало“ – 0  

 

Проект рішення «Про надання дозволу комунальному закладу «Черкаська 

обласна станція переливання крові Черкаської обласної ради» на передачу в 

оренду майна» не набрав необхідної кількості голосів на підтримку. 

 

ВИРІШИЛИ: рекомендувати розглянути питання «Про надання дозволу 

комунальному закладу «Черкаська обласна станція переливання крові Черкаської 

обласної ради» на передачу в оренду майна» на пленарному засіданні обласної 

ради. 

 

Висновок № 7/1 додається до протоколу (додаток 2). 

 

„За“ – 6,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

 

2. СЛУХАЛИ: 

Лобаса М.В., який ознайомив членів комісії з інформацією про хід 

виконання рішення обласної ради від 16.12.2016 № 10-1/VIІ «Про обласну 

цільову програму «Екстрена медична допомога Черкащини на 2017-2020 роки».  

Доповідач повідомив, що всі станції швидкої медичної допомоги 

забезпечені інтернет-зв’язком, але мережа потребує розширення за рахунок 

підстанцій та пунктів базування. Виконання даного заходу в повному обсязі буде 

розглянуто при формуванні централізованої диспетчерської системи екстреної 

медичної допомоги. 



Для підрозділів системи екстреної медичної допомоги придбано 2 

комп’ютери, 3 ноутбуки, 1 багатофункціональний пристрій, закуплено 

спеціальний одяг для працівників виїзних бригад Центру, придбано 8 одиниць 

спеціалізованого автотранспорту та 2 легкових автомобілі для адміністративно-

господарських функцій системи.  

Текст інформації додається до протоколу (додаток 3). 

 

ВИРІШИЛИ: 1. Інформацію про хід виконання рішення обласної ради від 

16.12.2016 № 10-1/VIІ «Про обласну цільову програму «Екстрена медична 

допомога Черкащини на 2017-2020 роки» взяти до відома. 

2. Продовжити контроль за виконанням рішення обласної ради від 

16.12.2016 № 10-1/VIІ «Про обласну цільову програму «Екстрена медична 

допомога Черкащини на 2017-2020 роки». 

 

Висновок № 7/2 додається до протоколу (додаток 4). 
 

«За» -6; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

 

3. СЛУХАЛИ: 

Лобаса М.В., який ознайомив членів комісії з проектом рішення «Про 

внесення змін до рішення обласної ради від 16.12.2016 № 10-1/VIІ «Про обласну 

цільову програму «Екстрена медична допомога Черкащини на 2017-2020 роки». 

Доповідач зазначив, що проектом рішення передбачається внести зміни в 

назву постійної комісії, що здійснює контроль за виконанням рішення; слова 

«Реконструкція головного корпусу центру з оперативно-диспетчерською 

службою у м. Черкаси» замінити словами «Будівництво головного корпусу 

центру з єдиною централізованою диспетчерською екстреної медичної допомоги 

в Черкаській області»; у додатку 4 до Програми графу «Опис заходу» викласти в 

такій редакції. 

Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається до протоколу 

(додаток 5). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Парамонов В.В., який вніс пропозицію у запропонованих змінах 

передбачити виконання робіт як з будівництва, так і з реконструкції, 

зазначивши: «реконструкція або будівництво головного корпусу центру з 

єдиною централізованою диспетчерською екстреної медичної допомоги в 

Черкаській області» і відповідних відмінках. 

 

„За“ – 6,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: 1. Пропонувати внести до проекту рішення наступні зміни: 

«В Додатку до проекту рішення обласної ради «Про внесення змін до 

рішення обласної ради від 16.12.2016 № 10-1/VIІ» слова «будівництво головного 

корпусу центру з єдиною централізованою диспетчерською екстреної медичної 

допомоги в Черкаській області» замінити словами «реконструкція або 



будівництво головного корпусу центру з єдиною централізованою 

диспетчерською екстреної медичної допомоги в Черкаській області» у 

відповідних відмінках». 

2. Підтримати проект рішення обласної ради «Про внесення змін до 

рішення обласної ради від 16.12.2016 № 10-1/VIІ «Про обласну цільову програму 

«Екстрена медична допомога Черкащини на 2017-2020 роки» із 

запропонованими змінами та рекомендувати розглянути питання на пленарному 

засіданні обласної ради. 

 

Висновок № 7/3 додається до протоколу (додаток 6). 

 

„За“ – 6,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

 

4. СЛУХАЛИ: 

Кравченко Н.М., яка ознайомила членів комісії з проектом рішення 

обласної ради «Про звіт про виконання обласного бюджету за 2017 рік». 

Доповідач повідомила, що на утримання установ та закладів охорони 

здоров’я обласного підпорядкування управлінню охорони здоров’я 

облдержадміністрації по загальному фонду спрямовано 949 793,7 тис. грн., що 

становить 97.7 відс. до уточнених річних призначень. Із загального обсягу 

видатків 4 996,1 тис. грн. проведено за рахунок коштів цільових субвенцій з 

державного бюджету на придбання витратних матеріалів для закладів охорони 

здоров’я області та лікарських засобів для інгаляційної анестезії, медикаментів 

для забезпечення швидкої медичної допомоги. Кошти медичної субвенції 

використані в сумі 818 098,5 тис. грн., або на 97.9 відс. 

На забезпечення централізованих заходів з лікування хворих на цукровий 

та нецукровий діабет спрямовано 26 775, 9 тис. грн. (99,7 відс.). 

Крім того, на видатки бюджету розвитку спрямовано 87 705,6 тис. грн., у 

тому числі за рахунок коштів обласного бюджету з урахуванням залишків 

медичної субвенції 2016 року – 56 445,2 тис. грн., субвенцій з державного 

бюджету – 13 535,9 тис. грн. та субвенцій з місцевих бюджетів – 17 724,5 тис. 

грн. 

Для Черкаського обласного кардіологічного центру на придбання 

ангіографічного обладнання спрямовано 23 130,0 тис. грн., на придбання 

обладнання для надання допомоги хворим з інфарктом міокарду – 2 057,9 тис. 

грн. 

Для КУ «Обласний центр екстреної медичної допомоги та медицини 

катастроф» на умовах співфінансування з місцевими бюджетами області 

придбано 8 спеціалізованих автомобілів класу «В» на загальну суму 15 900,0 тис. 

грн. Крім того придбано транспортний засіб для проведення евакуації 

пошкодженого автотранспорту закладу та 2 транспортних засоби спеціального 

призначення на загальну суму 900,0 тис. грн. 

На реалізацію проекту створення мережі кабінетів «Здоров’я жінки» на 

базі лікувально-профілактичних закладів області на умовах співфінансування з 

ДФРР спрямовано 8 934,4 тис. грн. 



Впродовж 2017 року для обласних закладів охорони здоров’я було 

придбано обладнання, в тому числі медичне, проведено капітальні ремонти 

приміщень та будівель закладів охорони здоров’я на загальну суму 36 783,3 тис. 

грн. 

На запобігання виникненню надзвичайної ситуації, пов’язаної із 

руйнуванням покрівлі прибудови до хірургічного корпусу блок 2 А КЗ 

«Черкаська обласна лікарня Черкаської обласної ради» виділено 453,2 тис. грн. 

На запобігання виникненню надзвичайної ситуації, пов’язаної із руйнуванням 

покрівлі будівлі школи КЗОДПС «Руська Поляна» виділено 426,4 тис. грн. 

Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається до протоколу 

(додаток 7). 

 

ВИРІШИЛИ: взяти до відома інформацію про звіт про виконання обласного 

бюджету за 2017 рік, підтримати проект рішення обласної ради «Про звіт про 

виконання обласного бюджету за 2017 рік» та рекомендувати розглянути 

питання на пленарному засіданні обласної ради. 

 

Висновок № 7/4 додається до протоколу (додаток 8). 

 

„За“ – 6,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

 

5.    СЛУХАЛИ: 

Кравченко Н.М., яка ознайомила членів комісії з проектом рішення 

обласної ради «Про внесення змін до рішення обласної  ради  від  22.12.2017  

№ 19-22/VII «Про обласний бюджет на 2018 рік». 

Доповідач повідомила, що видатки обласного бюджету на управління 

охорони здоров’я обласної державної адміністрації, включаючи загальний та 

спеціальний фонди, становлять 1 231 665 546 грн. 

Видатки на об’єкти управління охорони здоров’я, які у 2018 році будуть 

проводитися за рахунок коштів бюджету розвитку, становлять 17 534 492 грн. 

На фінансування регіональних програм, розробником яких є управління 

охорони здоров’я, передбачено 21 622 730 грн. 

Текст пояснювальної записки додається до протоколу (додаток 9). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Судакевич В.Г., який запитав, чи передбачені кошти для лікувальних 

закладів області. 

Кравченко Н.М. відповіла, що фінансування галузі охорони здоров’я 

районів, міст чи ОТГ даним проектом рішення не передбачене. 

Парамонов В.В. поставив на голосування проект рішення «Про внесення 

змін до рішення обласної ради від 22.12.2017 № 19-22/VII «Про обласний 

бюджет на 2018 рік».  

 

„За“ – 4,   „Проти“ – 1,   „Утрималися“ – 1,   „Не голосувало“ – 0. 

 



За підсумками голосування проект рішення обласної ради  «Про  внесення  

змін до рішення обласної ради від 22.12.2017 № 19-22/VII «Про обласний 

бюджет на 2018 рік» не набрав необхідної кількості голосів на підтримку і тому 

не може бути рекомендованим постійною комісією обласної ради з питань 

охорони здоров’я до розгляду на пленарному засіданні обласної ради. 

 

Висновок № 7/5 додається до протоколу (додаток 10). 

 

 

6. СЛУХАЛИ: 

Покатілову О.І., яка ознайомила членів комісії з інформацією про 

виконання рішення обласної ради № 11-2/VI від 28.12.2011 «Про обласну 

цільову соціальну програму реформування системи закладів для дітей-сиріт та 

дітей, позбавлених батьківського піклування, на 2012-2017 роки». 

Доповідач повідомила про такі результати виконання Програми протягом 

останніх п’яти років: 

1. Кількість дітей-сиріт дітей, позбавлених батьківського піклування, 

влаштованих в сім’ї громадян, збільшено на 12 %. 

2. Усиновлено 363 дитини, які, з різних причин, втратили своїх 

біологічних батьків. 

3. Кількість дітей-сиріт, дітей, позбавлених батьківського піклування, які 

перебувають в інтернатних закладах різного типу системи МОН на повному 

державному утриманні, зменшилася на 20%. 

4. Завершено капітальний ремонт та розпочато функціонування КЗ 

«Обласний центр соціально-психологічної допомоги» Черкаської обласної ради. 

5. Завершено капітальний ремонт та розпочато функціонування КЗ 

«Обласний соціальний гуртожиток для дітей-сиріт та дітей, позбавлених 

батьківського піклування» Черкаської обласної ради. 

6. Ліквідовано обласні притулки для дітей та створено комунальні 

заклади «Черкаський обласний центр соціально-психологічної реабілітації дітей 

Черкаської обласної ради» та «Обласний міжрегіональний центр соціально-

психологічної реабілітації дітей у м. Умані Черкаської обласної ради». 

7. Реформовано ряд дитячих інтернат них закладів. 

Начальник служби у справах дітей облдержадміністрації повідомила, що 

на даний час проводиться робота з розробки регіонального плану реформування 

системи інституційного догляду та виховання дітей, який планується подати на 

затвердження рішенням обласної ради у червні 2018 року. 

Текст інформації додається до протоколу (додаток 11). 

 

ВИРІШИЛИ: 1. Інформацію про виконання рішення обласної ради № 11-2/VI 

від 28.12.2011 «Про обласну цільову соціальну програму реформування системи 

закладів для дітей-сиріт та дітей, позбавлених батьківського піклування, на 2012-

2017 роки» взяти до відома.  

2. Погодити зняття з контролю рішення обласної ради № 11-2/VI від 

28.12.2011 «Про обласну цільову соціальну програму реформування системи 

закладів для дітей-сиріт та дітей, позбавлених батьківського піклування, на 2012-

2017 роки» у зв’язку із закінченням терміну дії. 



Висновок № 7/6 додається до протоколу (додаток 12). 

 

„За“ – 6,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

 

7.1. СЛУХАЛИ: 

Лобаса В.М., який ознайомив членів комісії з інформацією про хід 

виконання рішення обласної ради № 42-4/VI від 28.08.2015 «Про обласну 

цільову соціальну програму протидії ВІЛ-інфекції/СНІДу на 2015-2018 роки». 

Доповідач повідомив, що впродовж 2018 року в рамках виконання заходів 

Програми проведено науково-практичні конференції, наради, семінари, надана 

консультативна допомога з організації заходів з протидії ВІЛ на робочих місцях, 

додержання законодавства про працю та питання профілактики ВІЛ-

інфекції/СНІДу у сфері праці та з питань дискредитації інфікованих та членів їх 

сімей. 

Проведено засідання робочої групи з питань замісної підтримувальної 

терапії, групи моніторингу та оцінки ефективності заходів, які забезпечують 

контроль за епідемією ВІЛ-інфекції/СНІДу. 

В області функціонує 28 кабінетів «Довіра». 

За звітний період на ВІЛ-інфекцію обстежено 9 389 представників груп 

ризику з використанням швидких тестів. Позитивний результат виявлено у 80 

осіб.  

У 2017 році не було жодного випадку передачі ВІЛ-інфекції від матері до 

дитини. Необхідні для вигодовування народжених від ВІЛ-інфікованих матерів 

дітей адаптовані молочні суміші закуповуються за рахунок місцевих бюджетів. 

Текст інформації додається до протоколу (додаток 13). 

 

ВИРІШИЛИ: взяти до відома інформацію про хід виконання рішення обласної 

ради № 42-4/VI від 28.08.2015 «Про обласну цільову соціальну програму 

протидії ВІЛ-інфекції/СНІДу на 2015-2018 роки» та продовжити контроль за 

його виконанням. 

 

Висновок № 7/7 додається до протоколу (додаток 14). 

 

„За“ – 6,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

7.2  СЛУХАЛИ: 

Несват Н.А., яка повідомила, що 67% ВІЛ-інфікованих в Україні – це 

працездатне населення у віці від 25 до 49 років.  

Протягом останніх 20 років благодійними організаціями та Міжнародним 

Альянсом з ВІЛ/СНІДу в Україні виділялися кошти на закупівлю експрес тестів 

для визначення ВІЛ-інфекції, терапію хворих. 

Глобальний фонд для боротьби зі СНІДом, туберкульозом і малярією (далі 

Глобальний фонд) з 2003 року допомагає забезпечувати українських хворих 

ліками. Всього за ці роки він перерахував більше 500 мільйонів доларів. З 2020 

року Глобальний фонд не виділятиме гроші Україні для боротьби зі СНІДом. 

Тому, на даний час, гостро стоїть питання подальшого функціонування обласної 



цільової соціальної програми протидії ВІЛ-інфекції/СНІДу у зв’язку з переходом 

на бюджетне фінансування. 

Наталія Андріївна звернулася з проханням виділити 109 тис. грн. в рамках 

обласної цільової соціальної програми протидії ВІЛ-інфекції/СНІДу на 

соціальний супровід людей, які знаходяться в кризових ситуаціях (ВІЛ-

інфіковані, наркозалежні, хворі на туберкульоз). 

 

ВИРІШИЛИ: 1. Взяти до відома інформацію Несват Н.А. щодо діяльності 

громадських організацій з метою протидії захворюванню ВІЛ-

інфекцією/СНІДом в Україні. 

2. Рекомендувати управлінню охорони здоров’я Черкаської 

облдержадміністрації сприяти виділенню коштів на виконання заходів обласної 

цільової соціальної програми протидії ВІЛ-інфекції/СНІДу на 2015-2018 роки. 

 

„За“ – 6,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

8. СЛУХАЛИ: 

Лобаса В.М., який ознайомив членів комісії з інформацією про хід 

виконання рішення обласної ради № 34-5/VI від 19.09.2014 «Про обласну 

програму «Надання медичної допомоги хворим нефрологічного профілю» на 

2014-2017 роки».  

Доповідач повідомив, що за 2017 рік в умовах обласної лікарні методом 

гемодіалізу та гемодіафільтрацією проліковано 249 хворих (вперше проліковано 

методом гемодіалізу 72 пацієнта), у ТОВ «Фрезеніус Медикал Кер Україна» 

проліковано 82 хворих. Методом постійного амбулаторного перитонеального 

аналізу проліковано 7 хворих.  

На базі КЗ «Черкаська обласна лікарня Черкаської обласної ради» створено 

обласний електронний реєстр даних щодо хворих, які перебувають на лікуванні 

замісною нирковою терапією. 

Протягом 2017 року за рахунок місцевих бюджетів закуплено розхідних 

матеріалів для гемодіалізу на суму 17 330 176,00 грн., проведено гемодіалізів у 

2017 році 28432. 

З метою наближення процедури амбулаторного діалізу до мешканців 

віддалених від м. Черкаси районів області на базі Золотоніської центральної 

районної лікарні відкрито філію відділення нефрології та діалізу КЗ «Черкаська 

обласна лікарня Черкаської обласної  ради». Розглядається питання щодо 

відкриття філії відділення нефрології та діалізу в інших регіонах області. 

В лікувально-профілактичних установах області трансплантація органів не 

здійснюється. Пацієнтам з трансплантованими органами імуносупресивна 

терапія призначається та корегується трансплантологами у відділеннях 

трансплантації провідних інститутів хірургії України.  

Доповідач також зазначив, що у зв’язку з відсутністю потреби протягом 

2017 року з обласного бюджету кошти на проведення вакцинопрофілактики 

пацієнтів, які перебувають на лікуванні замісною нирковою терапією, з метою 

профілактики вірусного гепатиту В не виділялись.  

Текст інформації додається до протоколу (додаток 15). 

 



ВИРІШИЛИ: інформацію про хід виконання рішення обласної ради № 34-5/VI 

від 19.09.2014 «Про обласну програму «Надання медичної допомоги хворим 

нефрологічного профілю» на 2014-2017 роки», продовжену рішенням від 

22.12.2017 № 19-14/VІІ до 31.12.2019, взяти до відома та продовжити контроль 

за його виконанням. 

 

Висновок № 7/8 додається до протоколу (додаток 16). 

 

„За“ – 6,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

 

9. СЛУХАЛИ: 

Лобаса В.М., який ознайомив членів комісії з інформацією про хід 

виконання рішення обласної ради № 43-19/VI від 16.10.2015 «Про регіональну 

Програму інформатизації сфери охорони здоров'я Черкаської області на 2015-

2020 роки».  

Доповідач повідомив, що в п’яти закладах охорони здоров’я третинного 

рівня медичної допомоги було апробовано програмне забезпечення 

«Інформаційно-аналітична система закладів охорони здоров’я». 

Відповідно до реорганізації первинної ланки надання медичної допомоги 

області управління охорони здоров’я ОДА впроваджує систему «Е-лікарня», в 

заклади охорони здоров’я третинного рівня допомоги, м. Черкаси та заклади 

охорони здоров’я первинної та вторинної ланки Золотоніського району. В 

Черкаському обласному кардіологічному центрі впроваджена система 

електронних карт пацієнта з 2015 року. Тальнівською центральною районною 

лікарнею постійно проводиться закупівля, встановлення та оновлення 

ліцензійних програм забезпечення «Медстат Черкаси», «Медстат Київ», 

«Поліклініка», «Стаціонар», «Кадри», «місцеві бюджети» та «Парус-

бухгалтерія». 

Текст інформації додається до протоколу (додаток 17). 

 

ВИРІШИЛИ: взяти до відома інформацію про хід виконання рішення обласної 

ради № 43-19/VI від 16.10.2015 «Про регіональну Програму інформатизації 

сфери охорони здоров'я Черкаської області на 2015-2020 роки» та продовжити 

контроль за його виконанням. 

 

Висновок № 7/9 додається до протоколу (додаток 18). 

 

„За“ – 6,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

 

10. СЛУХАЛИ: 

Судакевича В.Г., який озвучив проблему із забезпеченням надання 

медичної допомоги населенню у зв’язку з утворенням об’єднаних 

територіальних громад., зокрема у Кам’янському, Катеринопільському та 

Уманському районах.  



Члени комісії висловили стурбованість ситуацією, що склалася з 

фінансуванням лікувальних закладів об’єднаними територіальними громадами. 

 

В обговоренні взяли участь всі присутні члени постійної комісії та 

представники об’єднаних територіальних громадам. 

 

ВИРІШИЛИ: взяти до відома інформацію щодо вирішення питань 

співфінансування з бюджетів об’єднаних територіальних громадам закладів 

охорони здоров’я, зокрема стаціонарних відділень центральних районних 

лікарень.  

 

 

 

 

 

 

 

Голова комісії                                                                            В. Парамонов 

 

 

Секретар комісії                                                                        Л. Сілко 


